
 

Toezeggingen commissie WW  
8 november 2023 
 
Agendapunt Titel Toezegging Portefeuillehou

der 
Deadline Stand van 

zaken 
VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
13-09-2023 3.1. 
Zomerburap 
2023 

Schriftelijke 
beantwoording 
vragen AWS 
Zwanenburg 

Mevrouw Baerveldt (Water Natuurlijk) 
heeft aanvullende vragen naar aanleiding 
van de beantwoording van door haar 
gestelde schriftelijke vragen.  
Portefeuillehouder Knapp (VVD) zegt toe 
de vraag schriftelijk zal worden 
beantwoord.  Aanvulling voorzitter dhr. 
Van der Sande: als de beantwoording niet 
toereikend mocht zijn, komt er een 
aanvullend voorstel. 

J.B. Knapp 27-09-2023 De 
beantwoording 
op de 
aanvullende 
vragen is 
toegevoegd aan 
de VV-agenda 
van 27 
september. Het 
voorstel is de 
toezegging als 
afgedaan te 
markeren. 
 

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
13-09-2023 5. 
RONDVRAAG 

Bestuursvraag 
woonboten te 
Gouda 

Mevrouw Willemse (PvdA) zegt dat er 
door de fractie op 23 juni 2023 
bestuursvragen zijn gesteld over de 
woonboten in Gouda. Per mail van 13 juli 
werd aangegeven dat de beantwoording 
na het reces zou volgen. Het is inmiddels 
half september. Vraag: wanneer kunnen 
de antwoorden worden verwacht?  De 
concept-beantwoording van deze serieuze 
vraag over een belangrijk onderwerp met 
betrekking tot de waterkwaliteit inmiddels 
aan de gemeente Gouda is voorgelegd. 
Op basis van het recente overleg is 
besloten, dat de vraag spoedig (binnen 
vier weken) kan worden beantwoorden 

J.G.M. 
Schouffoer 

 De VV heeft op 3 
oktober 2023 de 
beantwoording 
van de 
bestuursvragen 
per email 
ontvangen. Het 
voorstel is om 
daarmee deze 
toezegging als 
afgedaan te 
beschouwen. 



 

(na een finale behandeling door het 
college) 
 

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
13-09-2023 3.1. 
Zomerburap 
2023 

Inbrengen 
aantallen 
muskusratten in 
samenwerkings-
verband 

Mw. Mols (PvdD): kan de 
portefeuillehouder toezeggen dat hij 
contact opneemt met natuurorganisaties 
die wél muskusratten tellen om zodoende 
zicht te krijgen op de aantallen. En de VV 
hierover te informeren?  De 
portefeuillehouder zegt dat hij van harte 
bereid is om het voorstel van 
PvdD/Natuurterreinen over de aantallen 
muskusratten in te brengen in het 
samenwerkingsverband dat 
verantwoordelijk is voor de bestrijding 
van muskusratten. 

J.B. Knapp 08-11-2023 In het 
samenwerkings-
verband is 
navraag gedaan 
naar 
muskusratten 
tellende 
(natuur)organi-
saties. Hieruit 
komt voort dat 
er geen tellingen 
of tellende 
organisaties 
bekend zijn.   
Het voorstel is de 
toezegging 
daarmee als 
afgedaan te 
beschouwen. 
 

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 5. 
NOTULEN VAN 
DE COMMISSIE-
VERGADERING 
W&W 19 april 
2023 en 
TOEZEGGINGEN-
LIJST 

Aandeel HVC 
meenemen in de 
energiemonitor 

De heer Van den Berg (AWP) mist in 
zowel de concept-notulen als de 
toezeggingenlijst, dat er tijdens deze 
vergadering bij het bespreken van het 
aandeel HVC de volgende letterlijke 
toezegging is gedaan: ‘Het aandeel HVC 
wordt expliciet meegenomen in de 
energiemonitor.  Dhr. Knapp zegt namens 
het college toe dat deze belofte op de lijst 
komt. 

J.B. Knapp 08-11-2023 Het aandeel HVC 
wordt 
meegenomen in 
de 
energiemonitor, 
die als bijlage 
aan de 
Najaarsburap 
wordt 
toegevoegd (VV 
van november). 



 

Het voorstel is de 
toezegging 
daarmee als 
afgedaan te 
markeren.  
Update na cie-
WW 13-09-2023: 
dhr. Van den 
Berg (AWP) 
verzoekt deze 
toezegging te 
laten staan ter 
memorie en pas 
na verwerking 
van de lijst te 
schrappen.  
Portefeuille-
houder Knapp 
(VVD) stemt 
hiermee in. 
 

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 3.1. 
Voorkeurs-
alternatief 
Haarlem 
Waarderpolder 

Contact opnemen 
inzake cellulose 
(Stichtse 
Rijnlanden) 

De heer Van der Kaap (PvdD) wil weten of 
portefeuillehouder Knapp bereid is om 
contact op te nemen met Stichtse 
Rijnlanden over hun sluitende 
businesscase inzake celluloseverwijdering.  
Tijdens de VV komt dit onderwerp terug 
en dan zal de portefeuillehouder ook dit 
punt meenemen, aldus de voorzitter.  
Dhr. Knapp zegt toe contact op te nemen 
met Stichtse Rijnlanden zonder 
verwachtingen te willen wekken in relatie 
tot Haarlem Waarderpolder. Het 
scopebesluit is immers in januari 

J.B. Knapp 08-11-2023 Na bestudering 
van de openbare 
stukken van 
Hoogheemraad-
schap Stichtse 
Rijnlanden is op 
te maken dat de 
business cases 
inzake 
celluloseverwijde
ring niet met 
elkaar te 
vergelijken zijn, 



 

genomen en aanpassing zal tot 
vertragingen leiden. Maar de 
portefeuillehouder is van harte bereid om 
de informatie mee te nemen bij een 
gesprek over een cellulose-installatie op 
een andere locatie. 

vanwege de 
verschillende 
situaties waarin 
de 
waterschappen 
zich bevinden. 
Om die reden is 
geen contact 
opgenomen.  Het 
voorstel is de 
toezegging 
hiermee als 
afgedaan te 
markeren. 
 

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 3.1. 
Voorkeurs-
alternatief 
Haarlem 
Waarderpolder 

Opnemen 
medicijnresten-
verwijderaar in 
MJP 

Mw. Mols (PvdD) vraagt of in het MJP 
meteen een projectie van het vroegtijdig 
‘inpluggen’ van de 
medicijnrestenverwijderaar kan worden 
meegenomen. En tevens een 
berekening/inschatting te geven in de 
voorspellingen qua inflatie, qua 
kostenstijging en hoe deze zich verhouden 
tot de marktwerking als dingen verplicht 
worden.  Dhr. De Vries wil dit punt graag 
eerst even in het college bespreken en 
hierop vervolgens integraal met de 
aanvullende vraag van de PvdD op terug 
te komen. 

J.P. de Vries 08-11-2023 Tijdens de VV 
van 27-09-2023 
wordt een 
presentatie 
gegeven inzake 
Nieuwe Opgaven. 
Het onderwerp 
'medicijnresten-
verwijderaar ' 
wordt hierin 
opgenomen.   
Het voorstel is de 
toezegging 
hiermee als 
afgedaan te 
markeren. 
 

 


